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sA 0063-rrr/8/07

Protokół nr 8/07

z posiedzenia Komisji Rozrvoju Gospodarczego, ochrony Środowiska

i Rolnictwa

odbytego w dniu 20 kwietnia 2007 r,

Obecni:

- wszyscy człoŃowie Komisji według zalączonej listy obęcności'

zaproszeni; wójt gminy Zbigniew Wacławik' p(zęwodnicfący Rady Gminy Jerzy szalbot,

kierownik Gminnej Służby Komunalnej Jerzy Sikora, inspektor Danuta Kubok, sohys

Dzięgielowa Wemer Zając.
- Listy obecności człohków Komisji orąz gości slanowiązałączniki W 1 i 2 do nin. protokotu.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego. ochrony Srodowiska i Rolnictwa Leszek

Szlauer otworzył posiedzenie. prz1.witał przybyłycb człoŃów Komisji oraz zaproszonych

gości po czym stwierdzil prawomocność obrad.

Następnię przedstawit proponowany porządek posiedzenia:

l. Informacja na t€mat ',Akcji zimowej'' - koszty, zaistniale prob|emy i sposób icb

rozrviąz]rwan ia.

2. |nformacja o przygotowaniach GSK do remontów dróg.

3. Informacja o podjętych uchwałach zebrań wiejskich (oświetlenie u|ic).

4. sprawy bieżąc€ - zaopiniowaDie projektu uchwały w sprawie uchwalenia

wieloletniego programu gospodarowania mieszkanionym zasobem Gminy.

Przedstawiony poŹądek posiedzenia został przyjęty bez złnian.

Ad.l' Informacia na temat ..Akcii zimowei'' _ kosztv. zaistniale problemv i sposób ich

rozwiazYwłnia.

Kierownik Gminnej Służby Komunalnej Jerzy Sikora przedstawił zebranym informacje

o przeprowadzonym przetargu na odśnieżanie oraz o kosztach odśniezania w rozbiciu na

poszczególne sołectwa. Kierownik zwrócił uwagę na poprawę jakości spfzętu, którym

dysponują firmy odśnieżające gmirrrre drogi. Pisemną infor acją na ten |emat slclnowi

załacznik nr 3 do nin' protokołu,
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Następnie głos zabrał radny Franciszek Giecek, który pozytywnie ocenił przeprowadzenie

akcji zimowęj. Radny zapowiedział jednocześnie, iż na sesji Rady Gminy zwróci się

z zApytaniern dotyczĄcym przejazdu na wędoły.

Komisja pozyĘrłnie oceniła przebieg akcji

podniesienie jakości odśnieżania jest związane

nowego sprzętu.

zimotej 2006/2007 i strvierdzi|a, żc

z zakupem przez firny odśnieżające

Ad.2. Informacia o przveotowaniach GSK do remontów dróg.

Kierownik GSK Jerzy Sikora poinformował, że po objeŹdzie dróg gminnych został stworzony

harmonogram lemontów' Kierownik pŻedstawił kwoty przeznaczone na remonty dróg

w poszczególnych sołęctwach. Infornacja ta stanowi Żalącznik 4 do in. p/o|okołu.

W poprzednich latach sołectwa, w których realizowany był plan 'emontów kapitalnych

otrzymywały mniej pieniędzy na remonty bieżące' w tym rokujednak sumy te są tałie same

dla wszystkich sołectw. oszczędności powstałe w wyniku łagodnej zimy zostały na

poprzedniej sesji przekazane na kapitalne remonty dlóg-

Następnie wójt Gminy Zbigniew Wacławik zwrócił się z zapytaniem do kierownika GSK czy

w przypadku zwiększenia kwoty na bieżące ręmonty dróg, pracownicy GSK są w stanie

',przerobić je'' ? wójt Gminy poddal takżę pod rozwagę zmianę czasu pracy pracowników

GsK, aby maksymalnie wykorzystać sprzyjające remontom warunki pogodowe. wójt

zantaczył, iŻ w pierwszej kolejności powinny zostać naprawione ubytki asfaltu powstałe

w wyniku zimy.

odpo\łiadając kięrownik Jerzy Sikora stwierdził' izjego zdaniem Gminna SłuŹba Komunalna

jęst w stanie przelobić do 30% więcej oraz zapowiedział, iż' ptzeanaliĄe mozliwość zmiany

czasu oracv GSK.

KomiŚja przyjęla informacje na temat przygotowań GSK do remontów dróg. Komisja

s.awia jednocześnir dwa wnioski:

1' w pierwszej kolejności pracownicy GsK powinni wykon}'!łać latanie dziur

w drogach asfaltowych,

2. w miarę moż|iwości prawnych dostosować czas pracy pracowników GSK' aby

maksymalnie wykorzystać sprzyjające rcmontom warunki pogodowe.
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PŹewodnicfący Komisji Leszek Szlavęr zapozna|
zebrali wiejskich dotyczącymi montaŻu oświetlenia
zebrąń wiejŚkich stanowią fąłączhiki do n|n' protokolu.

zebranych ze wszys&imi wnioskami
!|icznego' Kopie wniosków i uchi,al

SoĘs Dzięgielowa Węrnęr zaiąc zwrócił się z prośbą o ptzyznanie ?s ooo zł nawykonanie
oświetlenia uIicznego w Dzięgielowie.

Radny Krzysztof Kohut pŹypomniał zebranym ustalenia z poprzednich posiedzeń Komisji
w sprawle przęznaczęnia na ten rok kwoty 50 000 zł na wykonanie punktów ośMetleniowych
w najbardziej newalgicznych miejscach' oraz stworzęnie komp|eksowego planu prac nakolejnę 3 lata.

wójt Gminy poprosił o w}.typowanie miejsc, w
oświetlenie llicme. Zaznaczył także, że p|aĄ
zaopiniowany przez Radę Gminy'

których w tym roku zostanie zamontowane
prac na lata 2009-2010 powinien zosrac

Następnie członkowie Komisji zebrali głosy z zebrari wiejskich
oświetlenia na rok 2oo7:

i stworzyli plan wykonania

Golęsńw Równia - 2 punkty świętlnę (pżedłużenie ulicy Równej w stronę posesji Z|ika),
Kozakowice _ zarniana opraw na energooszczędne ( l0 szfuk).

Dzięgielów

Cisownica

Goleszów Gómy

Godzismw

Bażanowie

Kisielów

_ 2 punkty święttne (Zarnek i Cyfl<a)'
. 6 punktów świetlnych'

_ l punkt świetlny ( ut. Leśna),
. l puŃt świetlny (oSP)'
_ 3 pu*ty świet|ne (ulice objazdowa, Spokojna i Bazantów),
_ l punL1 świetlny (skrzyżowa|\ie).

człoŃowie Komisji otrzymali projekt
programu gospodarowania mieszkaniowym
protokołu.

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego
zasobem Gminy. r(op ią stahowi zatącznik do ,|ih'
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z jego treścią zapontała zebrarrych inspektor Danuta Kllbok. Szczegółowa pisemna

informącja na ten temat stano\r)i załącz|\ik do nin' pro|okołu.

w trakcie dyskusji nad plojektem uchwały Wójt Gminy poruszył problem braku mieszkari

socjalnych oraz braku budynków komunallych, w których mieszkania takie mogłyby

powstać. wójt Gminy przedstawił wstępną koncepcję adaptacji strychów w blokach

komunalnych w Cisownicy na mieszkania komunalne, co pozwoliłoby na suKcesywne
przesuwanie mieszkańców mieszkań komunalnych o niskim standardzie do nowszych,

a zwo|nione w ten sposób lokalne przystosować do potrzeb mieszkań socjalnych.

cłos ten został pozytywĄie przyjęty vz.ez ozłonków Komisji.

Komisja Rozwoju Gospodarczego, ochrony Środowiske i Rolnictwa pozyĘ'!łnie

zaopiniowala proj€kt uchwały w sprawie uchwalęnia wie|oletniego programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy,

Komisja prosi także o dokonanie analĘ finanŚowej przystosowania mieszkań

komunalnych o trajniższym standardzie na potrzeby mieszkań socja|nych oraz analĘ

linansołvej adaptacji strychów w blokach komunalnych w cisownica.

w dalszei części Komisia rczpatrzvła skierowane do niei Disma:

Kopie pism sta^ovią załączniki do nin. protokalu,

- wniosek pana stanisława Pęnkała oraz pana JeŹego Jęlonek w sprawie zmiany studium

uwarunkowari i kierunków zagospodarorłania przestŹennego.

Komisja postanowiła zaprosić wnioskodawców na kolejne posiedzenie Komisji.

- pismo pan Zdzisława Przeczek w sprawie uregulowania stanu prawnego parcel 13ó/66,

13ó168' 102136 obr. Dzięgielów zajętej pod drogę ul. Dębowa oraz dokonania wykupu.

Wójt Gminy poinformował, że splaw ta zostałajuż załatwiona.

. pismo mieszkanców ul' Sadowej w sprawie dokończenia chodnika dla pieszych biegnącego

wfdłuż ul. Ustońskiej. Przewodniczący Rady Gminy Jeży szalbot zasugerował aby Wójt

Gminy odpowiadając na pEedstawione pismo, poinformował mieszkańców o temini€

zpłaszania wniosków do budżetu'
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. pismo sohysa Goleszowa Gómęgo w splawie wniosku mieszkańców o wykonanie przejścia

dla pieszych na ul. Ustrońskiej do ul. o$odowej '

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer stwierdził, iż wydzielenie środków na ten cel zę

środków przydzielonych na to sołectwo lęży w gestii sohysa'

Na t}Tn protokól zakończono.

Protokołowała:

Inspektor ds. obstugi Rady GminY

Aleksandra Brudny
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